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PROTOKOL Nr Xr201l
obrad X sesji Rady Miejskiei Ostzesz6w
odbytei w dniu 27 czerwca zDll roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 20 radnych (95,2Yo).

Nieobecni usprawiedl iwieni .

l. Grzegorz Wigcek

W obradach uczestniczyli zaproszeni go$cie wedfug zalqczonych list obecnoSci,

Porz4dek obrad
l. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnoSci obrad
2. Przedstawienie porzqdku obrad X sesji Rady Miejskiej
3. Wybor selretarza obrad X sesji Rady Miejskiej
4. Pt"yjecie protokolu IX sesji Rady Miejskiej
5. tnformacja Przewodniczqcego Rady Miejskiej o dzialaniach podejmowanych

w okresie mi$zy sesjami
6. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy zrealizaqi zadafiw poprzednim okresie

mrlaszcza z wykonania uchwal Rady Miejskiej
Interpelacje i zapytana radnych
Zapytania i wnioski przewodnicz4cych dzielnic i soltys6w
Uchwalenie zmian studium uwal:unkowan i kierunk6w zagospodarowania przestrzen-

nego Miasta i Gminy Ostneszow
I 0. Informacja z dzialalno$ci Wodoci4g6w Ostrzeszowskch Spolka z o.o. za rok 2010

i zamierzenia na rok 20ll
11. Informacja z dzial.alnoSci Spotki Wodno-sciekowej ,,Strzegowa" zarck20l0 i projekt

planu m20ll rok
12. Podjgcie uchwal w sprawie:

a) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowosci Kochlowy na lata 2011-2018
(nr 35/2011)

b) zmiany wysoko$ci stawek oplaty targowej obowiqguj4cych na terenie Miasta
i Gminy Ostrzesz6w (nr 36120ll)

c) trybu prac nad projektem uchwaly budzetowej (nr all201l)
d) zmiany uchwalu Nr WU3 4/201I Rady Miej skiej Ostrzesz 6w z dnia I 0 marca 20ll

roku w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie
lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym dorejestru zabytk6w (nr a0l201l)

e) nadania rondu naz:ry,,Rondo Wspotpracy Partnerskiej Stuhr - Ostrzesz6w
(nr 38/2011)

f) zmiany nazu,ty ulicy prof. Arkadiusza Piekary ftv 391201 I )
g) nadania medalu ,ZaZastugi dla Miasta i Gminy Ostrzesz6d' (nr 3712Afl)
h) przeznaczeniado dzierzawy nieruchomoSci gruntowej polozonej w Ostrzeszowie

$r a2l20rr)
i) Prokuratury Rejonowej w Ostrzeszowie (nr 48/20011)

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania
14. Sprawy rozne i informacje
15. Zakonczenie

Do p-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocno$ci obrad
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz1cy Rady Miejskiej otworzyl
obrady X sesji Rady Miejskiej i stwierdzll,2e sesja jest prawomocna

do obradowania i podejmowania uchwal.
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Do p-ktu 2-go Pmedstawienie oorz4dku obrad X sesii Radv Mieiskiei
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil

porz4dek obrad, ktory radni otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady.

Do n-ktu $go Wvb6r sekretama obrad X sesii Radv Mieiskiei
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zglosil kandydaturg radnego Pawla

Kloskg na sekretarzaobrad dzisiejszej sesji. Radny Pawel Kloska vryrazil
zgodp na kandydowanie.
Rada Miejska jednoglofnie (20 glosow ,,zd') wybrala radnego Pawla

Kloskg sekretarzem obrad X sesji Rady Miejskiej.

Do p-ktu 4-eo Przviecie nroto.kolu z D( sesii Radv Mieiskiei
Radny Jan Klimek - sekretarz obrad IX sesji Rady Miejskiej zglosil
wniosek o przyjAcie protokotu zlX sesji.

Rada Miejska jednoglo$nie (20 glosow ,,zt') przyjEla zgloszony wniosek.

Wniosek stanowi zalqcznrk do protokohr.

Do p-ktu $eo Informacia Przewodnicz4ceso Rady Mieiskiei o dzialaniach
nodeimowanvch w okresie miedzv sesiami
naany Edward Skrzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil

informacjg.
Informacja stanowi zalqcznik do protokotu.

Do p-ktu 7-go Internelacie i zanvtania radnvch
Radny Zbigniew Kajser wnosi.
- na proSbg mieszkaficow osiedla przy ul. Grunwaldzkiej jezeli lezy to
w kompetencji lUrzqdu Miasta i Grniny za zaistmale zaniedbania w obrgbie
przej$cia podziemnego pod ul. Wojska Polskiego. Sprawg przedstawil

Zastqpcy Burmistrzai do tej pory nie podjgto zadnych dzialafr. Sprawa jest

powazna gdyz mlodzi ludzie z dzie{mi w w6zkach nie mog4 tam bezpiecz'
nie przejsc - dodatkowo brak ofwietlenia jest uci44liwy w okresie jesien-

no-zimowym,
- zalohenie progu spowalniajqcego na ul. Niezlomnych, kt6ra jest drog4
osiedlow4

- udzielenie pisemnych odpowiedzi nawnioski i postulaty zgloszona
na dwoch poprzednich poprzednich sesjach (otrzymat tylko pisma

informujace).
Radny Ryszard Szymariski poinformowal, 2e tydziet'r temu w Starostwie
odbylo sig spotkanie z przedstawicielami organ6w zajmujqcych sip drogami.

Ustalono, ze do 3O puhdziernika br. odbqdzie sig przegl4d drog pod k4tem

Oznakowania i bezpieczenstwa Zapyluje czy spoptkanie dotyczylo takhe

drog gminnychi czy wladze gminne braty w nim udzial. Proponuje, aby

radni, przewodnicz4cy dzielnic, sohysi i mieszkancy zglaszali w tej sprawie

uwagi..
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Zgjaszawzmozony ruch motocyklistow na ul. Daszyfiskiego na odcinku od

apteki do ul. Ko6ciuszki zvilaszcza od piqtku do niedzieli - wnosi o podjgcie

dzia\ah przez Komendanta Policji.
Ponawia dwukrotnie skl{dany wniosek o zagospodarowanie poprzez

wyrownanie i utwardzerlie terenu prry ul. Norweskiej za Zespolem Szkol
nr 3 - urz4dzenie parkin$u.
Wnosi, aby z okazji takifh uroczystoSci jak procesja Bozego Ciala na trasie
procesji w przed dzieh p$informowac o zakazie parkowania samochod6w

(popr zez tab I i czki i nfor4\uj Ace) .

go oczysz czania miasta gdyl w tym roku pojawity sig problemy z firm4
ktora wygrala przetarg.

Radna Beata Calinska wnosi na proSbg mieszkafic6w miasta, zvilaszcza os6b

starszych o ustawienie lawek obok marketow gdzie moznaby odpocz4i.

Do n-ktu &go Zanvtania i wnioski nmewodniczacvch dzielnic i soltvs6w
Zygmunt Lizakowski zapytujekiedy beda wykonywane prace roweniarkq
i od kiedy bgdzie prowadzony remont dr6g tluczniem.
Podzigkowal za dofinansowanie wsp6lnego festynu solectw Kochlowy
i Turze.

Do n-ktu 9-eo Uchw4enie zmian studium uwarunkowafr i kierunk6w zagosnoda-

rowania przestnennego Miasta i Gminv Oshzesz6w
Mariusz Witek - Burmi strz przedstawil powyZszy projekt uchwaly.
Radni odbyli trzy posiedzenia w sprawie zmian studium uwarunkowafi.
Radna Krystyna Sikowa wnosi o wykre$lenie elekfrowni wiatrowych
w mie$cie i ustawienie w odleglo$ci 200 m od zabudowari lub 500 m
od zespolu zabudowari poza granicami miasta.

Radny Adam Zawada stwierdza,2ebedzie to I wiatrak w odleglo$ci ok.
300 m od zabudowat'r i opracowany zostanie raport. S4 zachowane wszy-

stkie rezimy dotycz4ce wiatrak6w. Zapis powinien pozostai.
Radny Jan Gora proponowana elelctrownia wiatrowa plabnowana jest

we wsi Fustkowie a nie w dzielnicy nr 5.

Radny Kazimierz Bacik poinformowal, ze mieszkafrcy Pustkowia nie

maja zdania i nie interezuj4 sig tematem'
Glo sowanie wniosku : zmienii odlegloSi ustawienia elektrowni wiatrowej
od zabudowari z20O m na 500 m - 5 glosow ,,zd',7 ,,przecid', I ,,wstrzy-
muj4cych" - wniosku nie przyjgto.
Radny Henryk Kajser zglosil, 2e zal1czona do projektu mapka jest nie

opisana.
Piotr Fogel - projektant wyja$nil planowany przebieg drogl wojewodzkiej
nr 449.
Rada Miejska l9 glosami ,pa", I ,,przecif' podjgla uchwalg.
Uchwala Nr )U57l2OIl stanowi zaNqcznTk do protokolu.

za rok 2010 i zamieruenia na rok 2011
Piotr Klimek - Prezes Wodociqg6w Ostrzeszowskich Spolki z o.o.

przed stawil powyZszq i nformacj q.

Informacjg om6wiono na wsp6lnym posiedzeniu stalych Komisji Rady

Miejskiej w dniu 20 czerwca br.
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Informacja stanowi zalacznik do protokotu.
Radny Zbigniew Kajser zapytuje jaki jest koszt utrzymania Zarzqdu

Spolki - wnosi o odpowiedi na piSmie.

Do n-ktu ll-so Informacia z dzialalnoSci Sn6lki Wodno-Sciekowei *Stlzegowa"
za rok 2010 i proiek nlanu na 2011 rgk
Zanon Lewek * Prezes Spolki Wodno-Sciekowej ,,Strzegowa"
przedstawil powyzszq informacj g.

Informacjg omowiono na wsp6lnym posiedzeniu stalych Komisji Rady
Miejskiej w dniu 2O czerwca br.
Informacja stanowi zalqcznik do protokotu.

Obrady sesji opuScil radny Ryszard Szymanski.

Ilo n-ktu 12-go Podiecie uchwal w sprawie:
a) zatwierdzenia Planu Odnowv Mieiscowosci Kochlowv na lata

2011-2018 (nr 3512011)
Pawel UScinow\cz - Zastgpca Burmistrza przedstawil projekt uchwaty.

Radny Zbigniew Kaj ser stwierdz a, 2e wykonan ie zadah wymienionych
w zalqczniku do projektu uchwab to koszt ok. 470 tys. zl - do wykona-
niawci4guTlat.
Pawel U$cinowicz podkreSlil, ze marny juz uchwaloych kilka planow
miejscowo$ci - zapisy w zalqczniku nie s4 wi444ce . Zawsze mozliwa
jest modyfikacja . Zadanie finansowane jest ze $5rdok6w zewngtrznych
i budzetu gminy.

Na obrady wrocil radny Ryszard Szymafrski.

Zygmuntlizakowski -sottys wsi Kochlowy podkreSlil, 2e radni
z zalqcznika do uchwaly wykreflili remont drogi w Kochlowach.
Burmistrz wyjaf nia, 2e zalqcznik do uchwaly nie jest obligatoryjny.
Rada Miejska jednoglo$nie (20 glosow ,,2&") podjgla uchwalg.
Uchwala Nr )il58l2}ll stanowi zal4cznik do uchwaty.

b) zrnianv wvsokofci stawek oplatv tarsowei obowiazuiacvch
na terenie Miasta i Gminv Ostnesz6w (nr 36/2011)
Iozef Czwordon - Naczelnik Wy dziatu Promocji i Rozwoju Gminy
przedstawil proj ekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaty projekt uchwaty
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,,zd') podjpla uchwalg-

Uchwala Nr X/59l2}ll stanowi zalqcznik do protokotu.

c) trybu nrac nad nroiektem uchwalv budietowei (nr 4112011)

Slawomir Odrobit'rski - Przewodnicz4cy Kom isji Budzetu i Przestrze-

gania Prawa przedstawil projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo$nie (20 glosow ,,zd') podjEta uchwalg.
Uchwala Nr )U60 !2}ll stanowi zal4cznlk do protokotu.
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Obrady sesji opu$cil radny Adam Bociqga.

d) zmiany uqhwalu Nr VIV34/2011 Radv Mieiskiei Ostrzesz6w
z dnia 10 marca 20ll roku w sprawie zasad udzielania dotacii
na nrace konselwatorskie. restauratorskie lub robotv budowlane
przv zabvtku wpisanvm doreiestru zabytk6w (nr 40/2011)
F twel USci now ic,z - Zastgpca Burmi st rza przedstawil proj ekt uchwaly,

Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Radny KazimierzBacik zapytuje lrto ztroiryl wnioski o dofinansowanie.
Pawel U$cinowicz wyja$nil, ze kuzdy wniosek poprawnie wypelniony
i zlozony w terminie bgdzie rozpatrywany i przedstawiony Radzie

Miejskiej.
Rada Miejska jednoglo3nie (19 glos6w ,,zt') podjqla uchwalg.
Uchwala Nr )il61 12011 stanowi zalqcznlk do protokolu.

e) nadania rondu nazwv ..Rondo Wsn6lnracv Partnerskiei Stuhr -
- Ostrzesz6w (nr 38/2011)
Mariusz Witek - Burmi strz przedstawil projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo$nie (19 glosow ,,zd') podjela uchwalg.
Uchwala Nr )il62l20ll stanowi zalqczn\k do protokotu.

Na obrady sesji powrocil radny Adam Boci4ga.

l) zmianv nazwv ulicv orof. Arkadiusza Piekarv (nr 39/2011)
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil projett uchwaty.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo$nie (20 glosow ,,zd') podjgla uchwalg.
Uchwala Nr )(/63 f20ll stanowi zalqcznik do protokotu.

g) nadania medalu ..Za Zasluei dla Miasta i Gminv Ostrzesz6w"
(nr 371201l)
Mariusz Witek - Burmi strz przeAstawil projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej poqftywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Radny Ryszard Szymafrski zapytuje czy glosowanie nad dwoma
wnioskami jest zgodne z regnlaminem przyznawania medali.
Burmistrz odpowiedzial, 2e tak.
Glosowanie wniosk6w o przyznanie medalu dla:
- Jana Tre$ki

Rada Miejska 17 glosami ,,zd',3 ,,wstrzymuj4cymi" podjgla uchwalp-

Uchwala Nr )V64l2011stanowi zatqcznik do protokolu.

- Mariana Wichnowskiego
Rada Miejska 17 glosami ,,zt',3 ,,wstrzymuj4cymi" podjqla uchwalg.
Uchwala Nr )#65l20l I stanowi zal4cznik do protokolu.
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h) przeznaczenia do dzieriaw.v nieruchomo5ci sruntowei polo2onei

w Ostrzeszowie (nr 4212011)
Pawel U6cinowicz - Zastgpea Burmistrza przedstawil projekt uchwaly.

Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Radny Henryk Kajser zapytuje czy wielko$i dzialki to tylko miejsce
pod budynkiem, czy wigksza.
Zastgpca wyja$nil, ze wigksz4 ale bgdzie ogloszony ptzetarg.

Rada Miejska jednogloSnie (20 glosow ,,zt') podjela uchwalg.
Uchwala Nr )#66/201 t stanowi zatqcnnk do protokolu.

i) Prokuratun Reionowei w Ostrzeszowie (nr 48/20011)
Mariusz Witek - Burmistrzprzdstawil projekt uchwaly.

Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miej ska jednogloSnie (20 glosow 

',z:d') 
podjgta uchwalg.

Uchwala Nr )#6712011 stanowi zal4czmk do protokolu.

Przewod rncz4cy Rady Miej skiej oglosil 3 0-minutrow4 przerwe w obradach
(godz. r2e5 - l:-).

Po przerwie nie wr6cili radni Antoni Obsadny, Andrzej Ogorkieiwicz
i Arkadiusz Suchanecki.

Do n-ktu 13go Odnowiedzi na internelacie i zanvtania
Mariusz Witek - Burmistrz:
- radny Zbigniew Kajser otrzyma od[powie'd:2 na pismie,
- skontaktujemy sig ze Starostem w sprawie znak6w drogowych w mie$cie,

- przekuhemy Policji uwagi w sprawie motocyklistow,
- czynimy staraniaurz1dzenia parkingu przy ul. Norweskiej,
- uwzglqdnimy uwagi w sprawie organizacji procesji ulicami miasta,
- sprz4tanie pozimowe juz zakonczyli$my, ale zakoftczyla inna firma - nie

ta co wygrala przetarg
- lawki przy marketach winna ustawii wla3ciciel marketu - przepro-

wadzimy rozmowy,
- rowniarka juz pracuje. Ponadto uruchomiona jest kruszarka do gruzu.

Do n-ktu 14-eo Snrawv r6ine i informacie
Przewodniczqcy Rady Miejskiej przypomnial, ze do 30 czerwca br. jest

termion skladania wnioskow na kandydat6w na lawnikow do Sadu Rejo-
nowego, Okrpgowego i S4du Pracy.
Kolejna sesja w dniu 30 czerwca br.- zaproszenia radni otrzymali.
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Ilo n-ktu l$eo Zakoficzenie
priwodniczqcy Rady Miejskiej kr6tko podsumowal przebieg obrad sesji,

podzigkowal wszystkim zaudzial w obradach i zan*m! obrady X sesji

Rady Miejskiej.

Rada podejmowala 1l uchwal.
Rada ,orpo"r$a obrady o godzinie l0P, a zakohczyla o godzinie l3w

Sekretam
obrad *:WMiejskiej

Piwel Kl6ska

{,RZEWODNI CZACY
RADY MIF.).ISKIEJ

,'*"ffi8*,r
Protokolowala:


